
  REFERAT 

 

Møte i Nøtterøy Kommunale Foreldreutvalg 

 

Mandag 06.03.2017  Klokken 19.00  –  20.30 

 

Personalrommet Oserød Skole 

 
Tilstede på møtet: Brattås Skole  Kamilla Hagberg-Olsen 

   Herstad Skole  Ingvild Nyland Myhre 

   Oserød Skole  Stine Undem 

   Vestskogen Skole Tina Silseth Ediassen 

   Torød Skole  Trine Gervin 

 

Forfall:   Borgheim Ungdomsskole 

   Teigar Ungdomsskole  

   Føynland Skole  

   Teie Skole   

 

   Nøtterøy Kommune Kjell Jensen   

   

 

 

Saker fra kommunen 
Kjell Jensen hadde ingenting nytt å informere om fra kommunens side, og var derfor heller 

ikke tilstede på dette møtet. 

 

Storforeldremøte 
Det ble diskutert om NKFU bør begynne å arrangere storforeldremøte igjen neste skoleår, 

men det er en enighet om at dette bør falle innunder den nye ordningen kommunen skal sette 

opp for foresatte til barn fra 0-16 år (foreløpig kalt foreldreskole). Det ble uttrykt misnøye 

over at de ulike skolene ikke har like ordninger per i dag, så en felles plan er veldig ønsket.  

 

Leksefri 
NKFU ønsker å diskutere leksefri på barne- og/eller ungdomstrinnene i kommunen. Er det 

mulig å starte prøveordninger eller lignende? Vi tar opp igjen denne tråden på neste møte.  



 
 
 
Diverse 
Både Borgheim ungdomsskole og Oserød skole har blitt godkjent som dysleksivennlige 

skoler. Alle FAU’ene oppfordres til å foreslå for rektorene å søke på dette, så kanskje 

kommunen får enda flere dysleksivennlige skoler i løpet av neste skoleår.  

Det ble diskutert om kanskje karakterer bør gis som en slags «prøveordning» allerede på 7. 

trinn.  

 

Fotoleverandører 
Nina evaluerer 4-5 aktører og lager en skisse/analyse så det blir enklere for skolene å velge 

fotoleverandør.  

 

Økonomi 
Frank Lindø (Teie FAU) har tilgang på NKFU-kontoen.  

 

 

Neste møte: 
Mandag 24.april kl. 19.00- 20.30 Herstad skole 

 

 

Referent: Stine Undem 

  


